



HTF SECURITIES LIMITED

瑞豐國際證券有限公司

CE No. 中央編號: BNO909

Unit 1B-2, 19/F, Tower 1, China Hong Kong City, 33 Canton Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon, HK.

香港九龍尖沙咀廣東道 33 號中港城 1 座 19 樓 1B-2 室

電話 Tel: (852) 3952 2777 | 傳真 Fax: (852) 3952 2727 | 電郵 Email: cs@htf.hk | 網站 Website: www.htf.hk

實物股票存入
Physical Scrip Deposit

客戶名稱 Client Name :
戶口號碼 Account Number :
聯絡電話 Contact Tel.:
日期 Date :

本人/吾等特此通知貴公司將下列股票以代理人名義登記存入/吾等之證券帳戶，及確認以下股票收益人身份並沒有因進行以下股票存入指示而改變。轉手紙厘印費每張港幣 5 元。

I/We hereby instruct your Company to DEPOSIT the following securities for my/our securities account under register in the name of nominees, and confirm that there is no change of beneficial ownership involved in this transfer. The fee of Transfer Deed per certificate is HKD5.00.

股票代號 Stock Code	股票名稱 Stock Name	股票數量 Quantity	證券編號 Certificate No.	本公司專用 FOR OFFICIAL USE ONLY	
				過戶紙張數 No. of T/D	厘印費 T/D HKD
從以上本人戶口扣除 Debit from my account above				Total 總數 (HKD)	

客戶簽署 Signature of client
(公司客戶加蓋公司印章 Corporate client affix with company chop)

_____ 

本公司專用 FOR OFFICIAL USE ONLY
茲確認已收上述現貨 Acknowledgement of Receipt of physical scrip deposit
瑞豐國際證券有限公司 HTF SECURITIES LIMITED
簽收日期 Receipt Date :

備註 Remarks:

- 請把 **表格正本** 交回本公司代為辦理。Please return the **Original Form** to our company for processing.
- 如股票登記持有人為香港結算代理人有限公司，客戶須提供提貨收據或其他文件證明其擁有權。否則，本公司將不接受該股票存入。
If the registered holder of the share certificate is in the name of HKSCC Nominees Limited, the client is required to provide a withdrawal receipt or other documents evidencing his/her ownership of the stock otherwise the deposit of the stock will not be accepted.
- 股票需經股份登記公司接受後方可進行交易，需時約 12 個工作天。
The deposited stock cannot be traded until about 12 working days after accepted by the Share Registrar.

公司專用 FOR OFFICE USE ONLY			
S.V.	Checked/Authorized by	CCASS Inputted by	BOS Inputted by